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SÄ… równi i równiejsi. To powiedzenie zna kaÅ¼dy. JeÅ›li popatrzeÄ‡ na kluby jeÅºdzieckie
funkcjonujÄ…ce w naszym kraju, wiÄ™kszoÅ›Ä‡ jest równa. SÄ… jednak i te równiejsze. Czy takim
klubem jest Lewada Zakrzów?JuÅ¼ od dÅ‚uÅ¼szego czasu docieraÅ‚y do mnie informacje na temat
- delikatnie mówiÄ…c - faworyzowania LKJ Lewada Zakrzów. Jednak dopiero kiedy zobaczyÅ‚em
pewnÄ… umowÄ™, wszystkie elementy uÅ‚oÅ¼yÅ‚y siÄ™ w caÅ‚oÅ›Ä‡, a ja wreszcie przestaÅ‚em
siÄ™ dziwiÄ‡ pewnemu zjawisku.Wspomniana umowa jest kluczowym elementem w owej
ukÅ‚adance, ale zanim jÄ… przedstawiÄ™, potrzebnych jest kilka sÅ‚ów wprowadzenia.

Andrzej SaÅ‚acki rozsÅ‚awiÅ‚ Zakrzów, maÅ‚Ä… wieÅ› na OpolszczyÅºnie, poprzez konie. W
Å›rodowisku jeÅºdzieckim poprzez osiÄ…gniÄ™cia sportowe klubu Lewada Zakrzów, gÅ‚ównie w
ujeÅ¼dÅ¼eniu, a na forum pozasportowym &ndash; poprzez Art Cup. Od 17 lat w koÅ„cu lata do
Zakrzowa na dwa dni zjeÅ¼dÅ¼ajÄ… gwiazdy i celebryci, którzy rywalizujÄ… w kilku konkurencjach
jeÅºdzieckich. Ich zabawÄ™ w jeÅºdziectwo oglÄ…dajÄ… tÅ‚umy okolicznych mieszkaÅ„ców, a
dziÄ™ki fotoreporterom oraz kamerom telewizyjnym relacje o ich wyczynach na koÅ„skim grzbiecie
bÄ…dÅº na koÅºle mogÄ… oglÄ…daÄ‡ czytelnicy i widzowie w caÅ‚ej Polsce. TÄ™ niezwykle
skutecznÄ… formÄ™ promocji jeÅºdziectwa wymyÅ›lili kiedyÅ› Andrzej SaÅ‚acki i Katarzyna
Dowbor. Za tÄ™ inicjatywÄ™ naleÅ¼Ä… siÄ™ im nieustanne podziÄ™kowania i dozgonna
wdziÄ™cznoÅ›Ä‡ Å›rodowiska koniarzy.Wielofunkcyjny OÅ›rodek JeÅºdzieckiAndrzej SaÅ‚acki na
tym nie poprzestaÅ‚. Wszyscy wiedzÄ…, Å¼e to on byÅ‚ spiritus movens tego, co powstaÅ‚o w
Zakrzowie w ostatnich latach. A o tym, co powstaÅ‚o i za czyje pieniÄ…dze, moÅ¼na przeczytaÄ‡
na stronie internetowej gminy Polska Cerekiew, na terenie której leÅ¼y Zakrzów. PowstaÅ‚
nowoczesny kompleks jeÅºdziecki: dwie kryte hale z dobrym podÅ‚oÅ¼em i stajnie na
kilkadziesiÄ…t koni. Jest to tylko czÄ™Å›Ä‡ wiÄ™kszej caÅ‚oÅ›ci, na którÄ… &ndash; jak moÅ¼na
wyczytaÄ‡ ze strony gminy Polska Cerekiew &ndash; skÅ‚ada siÄ™ jeszcze:obszerna baza
noclegowa, restauracja, dwie sale fitness, ogromna i w peÅ‚ni wyposaÅ¼ona sala konferencyjna z
odpowiednim zapleczem technicznym mogÄ…ca pomieÅ›ciÄ‡ nawet do 1000 osób, basen, sauna.
CaÅ‚a inwestycja zrealizowana zostaÅ‚a &ndash; jak czytamy dalej na stronie gminy - ze Å›rodków
Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego, z
budÅ¼etu Ministerstwa Sportu i Turystyki w ramach Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej oraz z
budÅ¼etu wÅ‚asnego gminy.Obiekt posiada równieÅ¼ jako jedyny w Polsce status OÅ›rodka
Szkolenia Olimpijskiego w JeÅºdziectwie co czyni go jeszcze bardziej prestiÅ¼owym (przy okazji,
bÅ‚Ä…d jÄ™zykowy: statusu nie moÅ¼na posiadaÄ‡, status siÄ™ ma).Budowa caÅ‚ego kompleksu
rozpoczÄ™Å‚a siÄ™ w 2010 roku i trwaÅ‚a 4 lata. W marcu 2014 roku Rada Gminy Polska Cerekiew
powoÅ‚aÅ‚a SpóÅ‚kÄ™ z ograniczonÄ… odpowiedzialnoÅ›ciÄ… pod nazwÄ… &bdquo;Gminny
OÅ›rodek Sportu i Rekreacji". Wszyscy majÄ…cy jako takie pojÄ™cie o tym, jak ciÄ™Å¼ko jest
zapewniÄ‡ byt klubom jeÅºdzieckim, zastanawiali siÄ™, jak Andrzej SaÅ‚acki wyobraÅ¼aÅ‚ sobie
funkcjonowanie nowoczesnego kompleksu jeÅºdzieckiego w Zakrzowie? W Opolskiem jeÅºdziectwo
nie jest tak popularne, jak np. w Wielkopolsce. Do Zakrzowa wszystkim jest daleko. SkÄ…d
bÄ™dzie braÅ‚ pieniÄ…dze na funkcjonowanie tego nowoczesnego cacka? Art Cup, gdzie Å‚atwo o
sponsorów, jest wszak raz do roku. Z czego w pozostaÅ‚e 363 dni oÅ›rodek bÄ™dzie Å¼yÅ‚?No i
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wymyÅ›liÅ‚. Czas na ujawnienie wspomnianej umowy. Nie znajdÄ… Czytelnicy pod niÄ… nazwiska
Andrzeja SaÅ‚ackiego, choÄ‡ nie ulega wÄ…tpliwoÅ›ci, Å¼e to on staÅ‚ za jej stworzeniem i
podpisaniem. Umowa jest kuriozalna, ale niech kaÅ¼dy sobie sam wyrobi poglÄ…d na jej temat. Oto
ona: 

Umowa o wsp&oacute;Å‚pracÄ™

zawarta 27 czerwca 2013 roku

pomiÄ™dzy PZJ a gminÄ… Polska Cerekiew

 
Paragraf&nbsp;1&nbsp;

Przedmiot umowy PZJ mocÄ… niniejszej umowy powierza Gminie prowadzenie dziaÅ‚alnoÅ›ci
jeÅºdzieckiej zwiÄ…zanej z funkcjonowaniem OÅ›rodka Szkolenia Olimpijskiego na terenie
Wielofunkcyjnego OÅ›rodka JeÅºdzieckiego bÄ™dÄ…cego wÅ‚asnoÅ›ciÄ… Gminy Polska
Cerekiew.Prowadzenie dziaÅ‚alnoÅ›ci jeÅºdzieckiej na terenie Wielofunkcyjnego OÅ›rodka
JeÅºdzieckiego bÄ™dÄ…cego wÅ‚asnoÅ›ciÄ… Gminy Polska Cerekiew gmina zobowiÄ…zuje siÄ™
przekazaÄ‡ do wykonania LKJ Lewada Zakrzów.Przez dziaÅ‚alnoÅ›Ä‡ jeÅºdzieckÄ… okreÅ›lonÄ…
ust 1 & 2 niniejszej umowy rozumie siÄ™:a)      prowadzenie szkoleÅ„, klinik, zawodów i imprez
jeÅºdzieckich,b)     prowadzenie dziaÅ‚alnoÅ›ci w zakresie sportu powszechnego: nauki jazdy dla
mÅ‚odzieÅ¼y szkolnej i dorosÅ‚ych, organizowanie rekreacji i turystyki konnej. 

Paragraf
&nbsp;2

OÅ›wiadczenia stron PZJ oÅ›wiadcza, iÅ¼ inwestycja -  Wielofunkcyjny OÅ›rodek JeÅºdziecki w
Zakrzowie zostaÅ‚a zakwalifikowana przez PZJ jako priorytetowa dla rozwoju jeÅºdziectwa w Polsce
i jako taka zostaÅ‚a dofinansowana ze Å›rodków Ministerstwa Sportu i Turystyki.PZJ zobowiÄ…zuje
siÄ™ do przeprowadzenia wszelkich czynnoÅ›ci majÄ…cych na celu zakwalifikowanie przez Polski
Komitet Olimpijski (PKOL) Wielofunkcyjnego OÅ›rodka JeÅºdzieckiego w Zakrzowie jako oÅ›rodka
szkolenia olimpijskiego w konkurencji ujeÅ¼dÅ¼enia.PZJ zobowiÄ…zuje siÄ™ do organizowania na
terenie Wielofunkcyjnego OÅ›rodka JeÅºdzieckiego w Zakrzowie:a)      zgrupowaÅ„ kadry narodowej,
b)     szkoleÅ„ i klinik jeÅºdzieckich,c)      zawodów krajowych i miÄ™dzynarodowych
organizowanych przez LKJ Lewada,d)     prowadzenia komercyjnych imprez jeÅºdzieckich.Gmina
Polska Cerekiew zobowiÄ…zuje siÄ™ do:a)      utrzymania dziaÅ‚alnoÅ›ci jeÅºdzieckiej
Wielofunkcyjnego OÅ›rodka JeÅºdzieckiego jako podstawowego obszaru dziaÅ‚ania oÅ›rodka, z
pierwszeÅ„stwem przed jakimikolwiek innymi obszarami dziaÅ‚alnoÅ›ci;b)     przekazania
dziaÅ‚alnoÅ›ci jeÅºdzieckiej na terenie Wielofunkcyjnego OÅ›rodka JeÅºdzieckiego w Zakrzowie
klubowi LKJ Lewada na zasadzie wyÅ‚Ä…cznoÅ›ci na czas obowiÄ…zywania niniejszej umowy. 

Paragraf
&nbsp;3

Zasady uczestnictwa w szkoleniach i zgrupowaniach W czasie szkoleÅ„, zawodów i zgrupowaÅ„
na terenie Wielofunkcyjnego OÅ›rodka JeÅºdzieckiego w Zakrzowie zawodnicy jeÅºdzieckiej kadry i
reprezentacji Polski zobowiÄ…zani bÄ™dÄ… do pokrycia opÅ‚at zwiÄ…zanych z rzeczywiÅ›cie
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poniesionymi przez OÅ›rodek kosztami pobytu koni i zawodników.Gmina i LKJ Lewada nie ma prawa
pobierania dodatkowych opÅ‚at z tego tytuÅ‚u.Konie zawodników wymienionych w ust. 1 par. 4
niniejszej umowy bÄ™dÄ… miaÅ‚y pierwszeÅ„stwo pobytu w stacjonarnych stajniach murowanych
usytuowanych na terenie Wielofunkcyjnego OÅ›rodka JeÅºdzieckiego w Zakrzowie. 

Paragraf
&nbsp;4

OdpowiedzialnoÅ›Ä‡ Gmina ponosi odpowiedzialnoÅ›Ä‡ wobec PZJ za wszelkie szkody
wyrzÄ…dzone z tytuÅ‚u niewykonania lub nienaleÅ¼ytego wykonania Umowy. 

Paragraf
&nbsp;5

Okres obowiÄ…zywania umowy Umowa zostaje zawarta na czas okreÅ›lony, tj. od dnia
27.06.2013 r. do dnia 27.06.2020 r., z moÅ¼liwoÅ›ciÄ… dalszego jej przedÅ‚uÅ¼enia w formie
pisemnej pod rygorem niewaÅ¼noÅ›ci. 

Paragraf
&nbsp;6

Warunki wykonywania umowy Gmina zobowiÄ…zuje siÄ™ do wykonania czynnoÅ›ci
wymienionych w paragrafie 1 poprzez powierzenie prowadzenia dziaÅ‚alnoÅ›ci jeÅºdzieckiej LKJ
Lewada.Gmina zobowiÄ…zuje siÄ™ do stosowania przepisów Polskiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego
oraz FEI oraz obowiÄ…zujÄ…cych przepisów prawa w zakresie powierzonych czynnoÅ›ci.Gmina
zobowiÄ…zuje siÄ™ udzielaÄ‡ PZJ potrzebnych informacji o przebiegu wykonywania przedmiotu
umowy.Strony nie mogÄ… zmieniÄ‡ uzgodnionego sposobu wykonywania przedmiotu umowy bez
uprzedniej zmiany postanowieÅ„ umowy wyraÅ¼onej na piÅ›mie pod rygorem niewaÅ¼noÅ›ci.PZJ
zastrzega sobie prawo kontroli wykonywania przedmiotu umowy w kaÅ¼dym czasie jego realizacji. 

Paragraf
&nbsp;7

Klauzula poufnoÅ›ci

 Strony zobowiÄ…zujÄ… siÄ™ do zachowania w tajemnicy wszelkich informacji uzyskanych w
zwiÄ…zku z wykonywaniem Umowy, jak równieÅ¼ do zapewnienia bezpieczeÅ„stwa
elektronicznych kanaÅ‚ów komunikacji. 

Paragraf&nbsp;
8

RozwiÄ…zanie umowy Umowa nie moÅ¼e byÄ‡ rozwiÄ…zana w okresie jej obowiÄ…zywania.
JeÅ¼eli Gmina nie zÅ‚oÅ¼y oÅ›wiadczenie o nieprzedÅ‚uÅ¼aniu umowy na dalszy okres
najpóÅºniej na 14 dni przed terminem jej wygaÅ›niÄ™cia, po tym czasie uwaÅ¼a siÄ™ niniejszÄ…
umowÄ™ za przedÅ‚uÅ¼onÄ… na czas nieokreÅ›lony.Umowa przedÅ‚uÅ¼ona na czas
nieokreÅ›lony moÅ¼e byÄ‡ rozwiÄ…zana na piÅ›mie przez kaÅ¼dÄ… ze stron z zachowaniem
szeÅ›ciomiesiÄ™cznego terminu wypowiedzenia. 
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Paragraf
&nbsp;9

Prawo wÅ‚aÅ›ciwe

 W sprawach nienormowanych niniejszÄ… umowÄ… majÄ… zastosowanie przepisy Kodeksu
Cywilnego.Jakiekolwiek zmiany w niniejszej umowie mogÄ… byÄ‡ dokonane tylko w formie
pisemnej pod rygorem niewaÅ¼noÅ›ci. Strony nie mogÄ… powoÅ‚ywaÄ‡ siÄ™ na ustalenia
pozaumowne.Wszelkie dodatkowe ustalenia precyzujÄ…ce zakres wspóÅ‚pracy opisanej w
niniejszej umowie dokonywane bÄ™dÄ… poprzez sporzÄ…dzanie pisemnych aneksów.Wszelkie
spory zwiÄ…zane z umowÄ… rozpatrywane bÄ™dÄ… przez wÅ‚aÅ›ciwy sÄ…d w Warszawie. 

Paragraf
&nbsp;10

Inne postanowienia&nbsp;

 Umowa zostaÅ‚a sporzÄ…dzona w dwóch jednobrzmiÄ…cych egzemplarzach, po jednym dla
kaÅ¼dej ze stron. Ze strony PZJ umowÄ™ podpisali: prezes Å•ukasz Abgarowicz i wiceprezes 
RafaÅ‚ Wawrzyniak, ze strony gminy &ndash; jej wójt.Jak juÅ¼ PaÅ„stwo ochÅ‚onÄ™li, czas na
kilka refleksji. ZnieÅ›my niewolnictwoStany Zjednoczone Ameryki PóÅ‚nocnej  zniosÅ‚y niewolnictwo
w 1787 roku. Ja apelujÄ™ do obecnego zarzÄ…du PZJ, aby zniósÅ‚ niewolniczÄ… podlegÅ‚oÅ›Ä‡
gminy Polska Cerekiew od LKJ Lewady Zakrzów. Ta umowa jest po prostu nieuczciwa wobec tej
gminy, której pani wójt nieopatrznie jÄ… podpisaÅ‚a w 2013 roku. Nawiasem mówiÄ…c
zasiÄ™gnÄ…Å‚em jÄ™zyka w sprawie pani wójt. Swój urzÄ…d sprawuje od lat i ma opiniÄ™ osoby
bardzo dobrej gospodyni, dbajÄ…cej o interes gminy. W tym jednym wypadku nie za bardzo to
dbanie jej wyszÅ‚o. No cóÅ¼, rozgÅ‚os jaki gminie przynosi co roku Art Cup, czar Andrzeja
SaÅ‚ackiego, prestiÅ¼ senatora Platformy Obywatelskiej, to wszystko mogÅ‚o trochÄ™ zaburzyÄ‡
poczucie zdrowego rozsÄ…dku, jakiego zabrakÅ‚o przy podpisywaniu tej umowy. Ale moÅ¼na
zrobiÄ‡ do niej aneks, zmieniÄ‡ jÄ… tak, aby polskie jeÅºdziectwo na tym nie straciÅ‚o, ale gmina
przestaÅ‚a byÄ‡ niewolnikiem Lewady Zakrzów.Do prokuratora?Umowa ta stawia sprawÄ™, o której
pisaÅ‚em 7 lutego w tekÅ›cie &bdquo;Kilka pytaÅ„&rdquo;, w nowym Å›wietle. PrzypomnÄ™ w
skrócie o co chodzi: za udziaÅ‚ w tzw. klinice z hiszpaÅ„skim szkoleniowcem, która kosztowaÅ‚a dla
ludzi z ulicy 2060 zÅ‚ od pary zawodnik-koÅ„, PZJ zapÅ‚aciÅ‚ po 4000 zÅ‚ za trzy kadrowiczki z
konkurencji ujeÅ¼dÅ¼enia. Moje pytanie byÅ‚o proste &ndash; z czego wynikaÅ‚a ta róÅ¼nica w
cenie?Teraz mamy inny problem. JeÅ¼eli prawdÄ… jest, Å¼e PZJ za kadrowiczki pÅ‚aciÅ‚ po 4000
zÅ‚ od pary, to jak to siÄ™ ma do punktów 1 i 2  paragrafu 3. ProszÄ™ przeczytaÄ‡ je jeszcze raz.
JeÅ¼eli ludzie z ulicy pÅ‚acili po 2060 zÅ‚ za szkolenie w Zakrzowie, a w tym na pewno byÅ‚
zarobek dla organizatora szkolenia (co jest zrozumiaÅ‚e), to w kwocie 4000 zÅ‚ od kadrowiczek ten
zarobek byÅ‚ jeszcze wiÄ™kszy. A w myÅ›l przytoczonych zapisów umowy nie miaÅ‚o go prawa
byÄ‡ w ogóle! To juÅ¼ jest sprawa do prokuratora! PoufnoÅ›Ä‡ &hellip;Umowa miÄ™dzy
stowarzyszeniem sportowym, jakim jest PZJ, a gminÄ…, czyli lokalnym samorzÄ…dem, ma
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klauzulÄ™ poufnoÅ›ci. Czy to nie jest kuriozalne? Przypomina siÄ™ 5-letnia umowa miÄ™dzy PZJ
a WarkÄ… na organizacjÄ™ MP w skokach. TeÅ¼ tajna. Z tych samych powodów: aby utajniÄ‡
przed Å›rodowiskiem fakt nieuprawnionego faworyzowania jednego oÅ›rodka jeÅºdzieckiego wobec
innych.A swojÄ… drogÄ…, co sÅ‚ychaÄ‡ z umowÄ… z WarkÄ…. To byÅ‚ wszak jeden z punktów,
jakie na swoich sztandarach nieÅ›li &bdquo;Hermanowicze&rdquo;. Jeden z powodów, dla których
na listopadowym zjeÅºdzie PZJ nastÄ…piÅ‚a czÄ™Å›ciowa rekonstrukcja zarzÄ…du. I do owego
zrekonstruowanego zarzÄ…du kierujÄ™ to pytanie. &hellip; i równoÅ›Ä‡RafaÅ‚ Wawrzyniak, którego
podpis widnieje zarówno pod umowÄ… z WarkÄ…, jak i pod przytoczonÄ… w tym tekÅ›cie, nie jest
juÅ¼ wiceprezesem PZJ. Troje czÅ‚onków poprzedniego zarzÄ…du zapÅ‚aciÅ‚o m.in. za
&bdquo;WarkÄ™&rdquo; utratÄ… stanowisk. Ale Å•ukasz Abgarowicz nadal jest prezesem PZJ. A
czyÅ¼ prezes nie powinien traktowaÄ‡ wszystkie podlegÅ‚e mu podmioty jednakowo? Retoryczne
pytanie. My tymczasem znosimy z pokorÄ… to, Å¼e prezes nie tylko faworyzuje jedne oÅ›rodki
kosztem innych, ale jeszcze próbuje to utajniÄ‡. Czy bÄ™dziemy teÅ¼ znosiÄ‡ to, Å¼e na czele
rady PZJ stoi czÅ‚owiek, który co prawda zapisaÅ‚ piÄ™knÄ… kartÄ™ w historii polskiego
jeÅºdziectwa, kiedyÅ› jako zawodnik, a potem jako trener i dziaÅ‚acz, ale teraz pokazuje innÄ…
twarz? Osoby, której wolno wiÄ™cej niÅ¼ innym?  A do zbioru faktów Å›wiadczÄ…cych o
faworyzowaniu Lewady Zakrzów dodam jeszcze jeden. Prawie caÅ‚y rok 2014 Lewada Zakrzów
zlegaÅ‚a z opÅ‚atami za rok 2013, i to na kilkanaÅ›cie (a moÅ¼e nawet kilkadziesiÄ…t) tysiÄ™cy
zÅ‚otych, ale PZJ wydaÅ‚ licencje zawodnikom tego klubu. Na poczÄ…tku tego roku klub z Zakrzowa
zalegaÅ‚ z opÅ‚atami za rok 2014, ale obecne wÅ‚adze zablokowaÅ‚y wydanie licencji zawodnikom
tego klubu. No i w pierwszych dniach marca Lewada uregulowaÅ‚a wszystkie naleÅ¼noÅ›ci. Teraz
rozumiemNa poczÄ…tku napisaÅ‚em, Å¼e teraz przestaÅ‚em siÄ™ dziwiÄ‡. Po pierwsze chodzi o
dopÅ‚aty do startów zawodników. W 2014 roku PZJ dopÅ‚acaÅ‚ do startów kadrowiczów z
konkurencji ujeÅ¼dÅ¼enia w przypadku kilku zawodów miÄ™dzynarodowych rozgrywanych w
Polsce (Radzionków, Sowia Wola, Zakrzów). Ale najwiÄ™kszy strumieÅ„ pieniÄ™dzy z PZJ
popÅ‚ynÄ…Å‚ do zawodników (kadra A i B, seniorzy, mÅ‚odzi jeÅºdÅºcy, juniorzy) w przypadku CDI
w Zakrzowie, 7-9 XI 2014. Teraz rozumiem dlaczego. No i przestaÅ‚em siÄ™ dziwiÄ‡, dlaczego
czÅ‚owiek o takim nazwisku i takim dorobku, jak Andrzej SaÅ‚acki, najpierw biegaÅ‚ podczas
zakrzowskich zawodów z listÄ… poparcia dla poprzedniego zarzÄ…du PZJ i zbieraÅ‚ podpisy
zawodników z konkurencji ujeÅ¼dÅ¼enia, a potem wygÅ‚aszaÅ‚  pÅ‚omienne mowy w obronie
prezesa na listopadowym zjeÅºdzie PZJ. Trudno, aby nie broniÅ‚ prezesa, który pomaga utrzymaÄ‡
uprzywilejowanÄ… pozycjÄ™ &bdquo;jego&rdquo; klubu. A poza tym obowiÄ…zuje solidarnoÅ›Ä‡
partyjna: senator Platformy Obywatelskiej popiera kolegÄ™, który zostaÅ‚ radnym sejmiku
województwa opolskiego z listy PO.Marek Szewczyk
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